


Českomoravská myslivecká jednota z.s.,
okresní myslivecký spolek Teplice
Masarykova třída 995/48
415 01 Teplice

ČMMJ z.s., okresní myslivecký spolek Teplice, Masarykova 995/48, 415 01 Teplice

ZÁPIS

z jednání okresního mysliveckého sněmu ČMMJ z.s., OMS Teplice, konaného
dne 6. dubna 2023 od 17:00 na myslivně MS Bořeň Bílina, z.s. v Bílině, který svolal

předseda OMS Ing. Václav Hrádek vyvěšením na webové stránky OMS Teplice 
dne 4.3.2023

Přítomni:

dle prezenční listiny

Program:

1. Zahájení sněmu, přivítání členů
2. Volba pracovního předsednictva, mandátové a návrhové komise
3. Zpráva předsedy OMS Teplice o činnosti a výsledcích OMR v roce 2022
4. Zprávy jednotlivých předsedů komisí
5. Zpráva revizní komise - dozorčí rady
6. Plán OMS pro rok 2023
7. Střelnice
8. Diskuze
9. Zpráva mandátové a návrhové komise
10. Usnesení a závěr

1. Zahájení sněmu, přivítání členů
Okresní  myslivecký  sněm  zahájil  předseda  OMS  Teplice  Ing.  Václav  Hrádek.  Přivítal
všechny přítomné členy.
V čase zahájení nebyl sněm usnášeníschopný – účast nepřevyšovala 10% členů /  dle
stanov  se  sněm  stane  usnášeníschopným po  jedné  hodině. Ing. Václav  Hrádek  tuto
hodinu vyplnil přečtením výroční zprávy za období 1.4.2022 do 31.3.2023, zprávy dozorčí
rady, zprávy kynologické komise, zprávy myslivecké komise a zprávy ekonomické komise. 

2. Volba pracovního předsednictva, mandátové a návrhové komise
Po hodině,  kdy  se stal  sněm usnášeníschopným, navrhl  předseda Ing.  Václav Hrádek
zapisovatelku  zápisu  Lenku  Drenčkovou,  ověřovatele  zápisu  Vlastimila  Aubrechta,
skrutátora hlasů Olgu Hrabákovou a předsedu jednání Ing. Václava Hrádka. Dále přečetl
program  sněmu.  Zapisovatelka  zápisu,  ověřovatel  zápisu,  skrutátor  hlasů,  předseda
jednání a program sněmu byly jednomyslně schváleny všemi přítomnými: 6/0/0. 



3. Zpráva předsedy OMS Teplice o činnosti a výsledcích OMR v roce 2022
Ke zprávě přečtené předsedou Václavem Hrádkem v úvodu neměl nikdo žádné výhrady. 

4. Zprávy jednotlivých předsedů komisí
Ke  zprávám  přečteným  předsedou  Václavem  Hrádkem  v úvodu  neměl  nikdo  žádné
výhrady.

5. Zpráva revizní komise - dozorčí rady
Ke zprávě přečtené předsedou Václavem Hrádkem v úvodu neměl nikdo žádné výhrady.

6. Plán OMS pro rok 2023
Ing. Václav Hrádek přečetl finanční plán OMS pro rok 2023. Tento plán byl jednomyslně
schválen všemi přítomnými: 6/0/0.

7. Střelnice
V roce 2022/2023 nedošlo k žádnému výraznému posunu při  řešení  vybudování nové
budovy na střelnici.  Stále jsme v jednání s provozovatelem střelnice o náhradu škody.
Nicméně v posledních měsících dochází k posunu. Bohužel v současné době není možné
nic přislíbit. Každopádně provoz střelnice je až na správní budovu plně zajištěn a je tedy
možnost ji plně využívat. Jako členové našeho spolku máme dokonce přednostní právo
využití a samozřejmě nastřelování kulovnic zdarma. Je potřeba se však prokázat členskou
kartou a dopředu na to upozornit. Rezervační online systém funguje na vysoké úrovni a
nestalo se, že by došlo k nějakému problému. 

8. Diskuze
a) Předseda myslivecké komise Jan Čechura vznesl návrh na zvýšení výplat pro lektory a
pro zkušební komisaře v kurzu o první lovecký lístek a sjednocení částky k úhradě za kurz
v Ústeckém kraji. Ing. Hrádek projedná na KKR.

b)  Ing.  Hrádek  zjistí  školení  proškolených  osob  prohlížitelů  zvěřiny  v  okolí  Teplic  v
prezenční formě. 

9. Zpráva mandátové a návrhové komise
Z důvodu úmrtí předsedy kynologické komise Josefa Haufa se stává novou předsedkyní
Olga  Hrabáková  -  do  současné  doby  předsedkyně  ekonomické  komise.  Jednomyslně
schváleno všemi přítomnými: 6/0/0. Post předsedy ekonomické komise zůstane aktuálně
neobsazen a je v řešení. 
Z důvodu věku rezignuje Bořivoj Kučera na post předsedy okresní dozorčí rady. Tento post
zůstane taktéž aktuálně neobsazen a je v řešení.

10. Usnesení a závěr
Lenka  Drenčková  přečetla  pořízený  zápis,  který  byl  jednomyslně  schválen  všemi
přítomnými: 6/0/0.
Tento zápis včetně níže uvedených příloh bude vyvěšen na webových stránkách OMS
Teplice a uložen v sídle OMS.

Přílohy:
- prezenční listiny
- výroční zpráva
- zpráva dozorčí rady



Ing. Václav Hrádek
předseda OMS Teplice
v.r.

Vlastimil Aubrecht
místopředseda OMS Teplice a ověřovatel zápisu
v.r.

Lenka Drenčková
jednatelka OMS Teplice a zapisovatelka
v.r.





Výroční zpráva Okresního
mysliveckého spolku Teplice, 

z. s. za období od 1. 4. 2022 do
31. 3. 2023
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1. Základní údaje o organizaci

Okresní  myslivecký  spolek  Teplice,  z.  s.  (dále  jen  OMS)  je  pobočným spolkem  Českomoravské
myslivecké jednoty, z. s. (dále jen ČMMJ). 
OMS Teplice je spolek, sdružující  35 mysliveckých spolků. Pomáhá jim při propagaci myslivosƟ a
zastupuje je na sněmech pořádaných ČMMJ, kde prosazuje jejich zájmy a názory.  OMS Teplice
pomáhá při  organizaci  různých celostátních akcí,  jako je medikace,  přehlídky ulovených trofejí,
zkoušky loveckých plemen, střelecké soutěže, zkoušky o první lovecký lístek – výchova adeptů atd.
OMS Teplice také napomáhá při ochraně životního prostředí, ochraně zvěře a provádění výkonu
práva myslivosƟ.

2. Složení rady Okresního mysliveckého spolku Teplice, z. s.

Ve volbách do okresní myslivecké rady (dále jen OMR) v     roce 2020 byli zvoleni:  
Předseda OMS Teplice – Ing. Václav Hrádek
Místopředseda OMS Teplice – VlasƟmil Aubrecht
Střelecká komise – Pavel Edelmann
Ekonomická komise – Olga Hrabáková
Kynologická komise – Josef Hauf
Myslivecká komise – Jan Čechura
Právní komise – neobsazeno

Zaměstnanci:
Jednatel OMS Teplice – Lenka Drenčková

Dozorčí rada:
Předseda – Bořivoj Kučera
Místopředseda - Zdeněk Vítek 
člen – Leopold Vančura

3. Údaje o počtu členů spolku

Ke dni 1. 4. 2022 byl celkový počet členů 191.
Ke dni 31. 3. 2023 je celkový počet členů 198.

4. Činnost v roce 2022/2023

Činnost v roce 2022/2023 probíhala v režii jednotlivých komisí při OMS.



5. Střelnice Hrobčice

V roce 2022/2023 nedošlo k žádnému výraznému posunu při řešení vybudování nové budovy na
střelnici. Stále jsme v jednání s provozovatelem střelnice o náhradu škody. Nicméně v posledních
měsících  dochází  k určitému  posunu.  Bohužel  v současné  době  není  možné  nic  přislíbit.
Každopádně  provoz  střelnice  je  až  na  správní  budovu  plně  zajištěn  a  je  tedy  možnost  ji  plně
využívat.  Jako  členové  našeho  spolku  máme  dokonce  přednostní  právo  využiơ  a  samozřejmě
nastřelování  kulovnic  zdarma.  Je  potřeba  se  však  prokázat  členskou  kartou  a  předem  na  to
upozornit. Rezervační online systém funguje na vysoké úrovni a nestalo se, že by došlo k nějakému
problému.

6. Úsek kynologie

V loňském roce proběhlo 20 zkoušek psů z výkonu. Příjmy za zkoušky byly 244 000 Kč výdaje byly
109 971 Kč. Zisk tedy činil 134 029 Ɵs.
Plán zkoušek na příšơ rok je zveřejněný na stránkách OMS Teplice a v časopisu myslivost. V plánu je
24 termínů na zkoušky psů z výkonu plus nevypsané termíny individuálních zkoušek.
Kynologické komisi a jejím členům je třeba za odvedenou práci poděkovat. Kvalita zkoušek a příprav
na zkoušky je ve velmi vysoké kvalitě. Doufejme, že i přes to, že jsme v letošním roce ztraƟli svého
dlouholetého předsedu, bude se jim dařit i nadále.
  

7. Finanční výsledek OMS Teplice

Účetní údaje jsou za období od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022. Příjmy OMS Teplice v roce 2022 byly 432
510,- Kč, výdaje v roce 2022 byly 286 687 Kč. Celkově tedy rok 2022 pro nás skončil akƟvem 145
823,- kč Kč. Celkový zůstatek na účtu u Fio banky 954 254,- Kč a na pokladně 53 210,- Kč. 
Hospodářský výsledek je  určen ơm,  že  není  možné v současné době investovat  do společného
majetku a veškeré invesƟce byly tedy pozastaveny. 
Plán na rok 2023/2024 – Pokud dojde k dohodě s nájemcem střelnice, budeme pravděpodobně
tyto prostředky investovat do obnovy společného majetku. Pokud ne, budeme v roce 2023/2024
dále tvořit rezervu. 

8. Úsek myslivosƟ

Za úsek myslivosƟ při OMS Teplice byl v loňském roce pořádán kurz uchazečů o první lovecký lístek.
Do kurzu nastoupilo 9 adeptů, ke zkouškám 1.4.2023 se jich dostavilo 6 a všichni prospěli. V 
současné době již běží další kurz s počtem 9 adeptů. Nyní jsou jednotlivé výukové bloky i závěrečné
zkoušky pořádány výhradně na myslivně MS Bořeň Bílina, které ơmto patří velké poděkování.
V letošním roce si myslivecká komise klade za úkol zvýšení počtu členů v myslivecké komisi, kde v 
současnosƟ figuruje pouze jeden člen a který je zároveň předsedou této komise. Dále po vydání 



podmínek krajskou veterinární správou se pokusit opětovně po letech provést plošnou medikaci 
zvěře. V letošním, maximálně příšơm roce, uspořádat akƟv hospodářů a projednat problemaƟku 
medikace, přehlídek trofejí a dalších případných požadavků ze strany uživatelů honiteb.

9. Plán na roky 2023/2024

V letošním roce bychom chtěli,  pokud to bude jen trochu možné, obnovit  tradiční  akce jako je
výstava trofejí, střelecké závody, kurzy žadatelů o první lovecký lístek, výcviky a zkoušky psů a další.
Také bychom chtěli  začít  pracovat  na obnově  klubovny  na střelnici,  ale  to  ukážou  až  budoucí
dohody s provozovatelem a případnými dodavateli.

10. Závěr

Rok 2022 pokračoval  tak trochu v tradici  posledních  let.  Netrápí  nás již  covid,  za  to mezilidské
vztahy jsou na bodu mrazu. V takových chvílích je pro nás jediný únik. A to do přírody za naší láskou
– myslivosơ. Doufejme, že další roky už pro nás budou jen lepší.
Také bylo uzavřeno spoustu nových nájemních smluv na příšơ deseƟleơ. Mohu s oddychem říct, že
velké  většině  se  podařilo  nájem  honiteb  prodloužit.  Bohužel  však  došlo  ve  všech  honitbách
k výraznému navýšení  nájmů.  Je pouze na nás,  jak  se s ơm naučíme hospodařit.  Ti,  kterým se
nepodařilo  obnovit  nájemní  smlouvy,  jistě  brzy  najdou  své  útočiště  v sousedních  honitbách,  u
svých kamarádů myslivců.
Do dalších roků přeji hodně pevného zdraví, mysliveckých zážitků a provolávám
„MyslivosƟ Zdar!“

Výroční zprávu napsal:  
  Ing. Václav Hrádek
předseda OMS Teplice


